

香港考古學會
HONG KONG ARCHAEOLOGICAL SOCIETY

入會申請 Application for Membership

網址 Website: www.hkarch.org

地址:九龍尖沙咀海防道九龍公園 58 座 Address: Hoiphong Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon Park, Block 58, Kln

電郵 E-mail Address: hkarch1967@yahoo.com.hk

電話 Tel: (852)2723-5765

致：香港考古學會義務秘書
香港郵政總局信箱 5133 號

To: The Hon. Secretary,
Hong Kong Archaeological Society
G.P.O.Box 5133, Hong Kong

本人現申請為香港考古學會 永久/普通/學生* 會員, 並同意 貴會的宗旨。如被批准加入為會員, 本人願意遵守會章。

I wish to become a Life/Ordinary/Student* Member of the Hong Kong Archaeological Society and subscribe to the Society's objects. In the event of my being accepted, I agree to abide by the constitution of the Society.

*請刪去不適用者 Please delete whichever inapplicable

會費 Membership Fee

永久 Life (HKD1,800) 普通 Ordinary (HKD180/年 Yr.) 學生 Student (HKD 75/年 Yr.)

支票抬頭請註明「香港考古學會有限公司」, 並加劃線。Please make cheque payable to "Hong Kong Archaeological Society Limited" and crossed.

中文姓名
Name in Chinese _____

性別
Gender _____

英文姓名
Name in English (Block Letter) _____

香港身份證/護照號碼
HK ID Card / Passport No. _____

出生日期
Date of Birth _____ (DD/MM/YYYY)

通訊地址
Correspondence Address _____

電話 Telephone _____

住宅 Home	_____
手提 Mobile	_____

電郵
Email _____

對考古之興趣
Interests in Archaeology _____

是否更新會員資格?
Renew Membership? _____ **是 Y/否 N*** _____ 當前會員編號
Current Membership No. _____

申請日期
Date of Application _____ 申請人簽署
Applicant's Signature _____

*請刪去不適用者 Please delete whichever inapplicable

Official Use Only

Proposer: _____ Secoder: _____

HKD _____ for Life / Ordinary/Student membership fee paid on _____ (MM/YYYY)

by cash/cheque Cheque No. _____ drawn on _____ Bank

Membership Number: _____

香港考古學會

HONG KONG ARCHAEOLOGICAL SOCIETY

入會申請須知 Notes on Application

1. 申請者須填妥伙伴計劃申請表並送交至本會秘書。
The applicant shall fill in the membership application form and submit it to the HKAS Honorary Secretary.
2. 申請任何類型的會員資格時，申請者須附上他的香港身份證或護照之副本，副本上須清楚顯示申請者的名字及香港身份證或護照之號碼。
For application of all types of membership, the application shall submit with the membership application form with a copy of their Hong Kong Identity Card or Passport that clearly shows their name with card/passport number.
3. 若申請者欲申請成為學生會員，申請人亦須附上他的學生證之副本。
For application of Student membership, the applicant shall also submit with the membership application form with a copy of their student identity card.
4. 申請者須把應付會員費用之劃線支票連同申請表郵寄至本會。支票抬頭請註明「香港考古學會」。
The applicant shall submit a crossed cheque for the fee made payable to “Hong Kong Archaeological Society” to the HKAS along with the membership application form.
5. 所有於會籍到期後少於三十天之更新會員資格均只須填妥申請表及附上應付會員費用之劃線支票。
All membership renewal application within 30 days after the expiry shall only provide their membership application form along with the crossed cheque for the fee.
6. 本會將初步審批文件，並會把申請呈交予委員會作審批。
HKAS verify all documents first. All application will then be sent to the Committee for approval.
7. 待申請獲得批核後，本會將通知申請者其申請結果（一般整個過程約需時三十至四十五天）。
Once the Committee approves the application, HKAS will inform the applicant of the application result (The whole procedure usually takes about 30 to 45 days).
8. 最後本會將發出會員證及收據予申請者。
HKAS will issue a membership card and receipt to the applicant.
9. 所有不成功申請入會人士之申請表，將會於六個月內銷毀而不另通知。成功申請入會的會員之申請表則會封存於香港考古學會，其上資料亦只用作學會內部之用。
All application forms of unsuccessful applications will be destroyed within six months without further notice. All application forms for successful applicants will be archived by the HKAS, of which the information will only be used for HKAS’s internal purposes.
10. 本會可能會拒絕接受任何人成為會員而無須給予任何理由。本會或其委員會將不會對由此產生的任何索賠負責。
The Committee may refuse to accept any person to be Member of the Society without giving any reason therefor and the Committee of the Society or its members shall not be liable for any claim arising therefrom.

核對表 Checklist

請確保以下資料已附於本申請表之上：

Please make sure the following information is provided with this application:

- 正確的個人資料（包括聯繫方式）
Correct Person Information (Including Contact Information)
- 香港身份證或護照之副本
Copy of Hong Kong Identity Card or Passport
- 學生證之副本（只限 18 歲以下之學生會員）
Copy of Student Identity Card
- 應付會員費用之劃線支票，支票抬頭註明「香港考古學會」
Crossed cheque for the fee made payable to “Hong Kong Archaeological Society”